

**立法會**  
***Legislative Council***

LC Paper No. CB(3) 80/13-14

Ref. : CB(3)/M/MR

Tel : 3919 3300

Date : 23 October 2013

From : Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

---

**Council meeting of 6 November 2013**

**Motion under the  
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance**

Hon Charles Peter MOK will move a motion under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance at the Council meeting of 6 November 2013. The motion is attached for Members' consideration. The President has directed that it be printed in the terms in which it was handed in on the Agenda of the Council.

(Odelia LEUNG)  
for Clerk to the Legislative Council

Encl.

**2013年11月6日的立法會會議  
莫乃光議員根據《立法會(權力及特權)條例》  
動議的議案**

**議案措辭**

本會根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條授權資訊科技及廣播事務委員會行使該條例第9(1)條所授予的權力，以命令商務及經濟發展局局長於2013年11月8日或以前，到資訊科技及廣播事務委員會席前，出示香港特別行政區政府在審批本地免費電視節目服務牌照申請的過程中所有相關的文據、簿冊、紀錄或文件(包括但不限於前廣播事務管理局向香港特別行政區政府所提交的所有相關文件及報告)。

**Motion under the  
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance  
to be moved by Hon Charles Peter MOK  
at the Council meeting of 6 November 2013**

**Wording of the Motion**

That the Panel on Information Technology and Broadcasting be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance to order the Secretary for Commerce and Economic Development to attend before the Panel on Information Technology and Broadcasting on or before 8 November 2013 to produce all relevant papers, books, records or documents involved in the processes of vetting and approval of domestic free television programme service licence applications by the Hong Kong Special Administrative Region Government (including but not limited to all relevant documents and reports submitted by the former Broadcasting Authority to the Hong Kong Special Administrative Region Government).